
ZADOBROVA-SNEBERJE

V naši KS je zadnje časc kul-
turno življcnje domala zamrlo —
za proslave ob praznikih skrbijo
osnovnošolci OŠ Leopolda
Mačka-Boruta sami. Nekdaj pa
je delovala gledališka skupina, še
prej je plelo iivljenjej v pevskem
domu v Sneberjah in potem v
združenem domu.

Da bi to delovanje zopet za-
živelo in da bi bil morda kmalu
ustanovljen KUD, je iniciativni
odbor v sestavu: Marija Benčina,
Stana Dimnik in Mojca Dolinar
konec januarja sklical priprav-
Ijalni sestanek vseh zainteresira-
nih. Udeležilo se ga je kar zado-
voljivo število povabljenih in v
pogovoru so s svojiini predlogi
marsikaj prispevali k teniu, da bi
se lahku razvile različne zvrsti
kulturne dejavnosti, kot npr.
plesi, folklora, igre in drugo. Pri
tem naj bi sodelovala komisija za
kulturo v naši KS, pa tudi občin-
ska zveza kulturnih organizacij.
Udeleženci sestanka so se predv-
sem lotili problema dvorane v
zadružnem domu, ker je bila
pred časom storjcna napaka z
opustilvijo dvorane v Sneberjah.
Dvorana v zadružnem dotnu
sicer služi telesnokulturni dejav-
nosti, a bi se je dalo uporabljati
— z majhno preureditvijo — tudi
za kulturne namene. Predstavnik
Partizana je pouriaril, da bi se pri
kulturaem delu dalo sodelovati
tudi s točko iz telsne kulture in
obratno. Ob koncu seslanka so
navzoči sprejeli več stališč in
sklepov. Naj omenimo najpo-
membnejše: navzoči soglašajo s
pobudo, ki jo je dal iniciativni
odbor; obstajajo vse možnosti,
da ta odbor pripravi ustanovni

občni zbor KUD s pravili in dru-
gimi dokumenti, potrebnimi za
registracijo; če je le mogoče, naj
se pripravi kratek program že za
proslavo dneva žcna.

Inidativni odfoor in vsi udele-
ženci sestanka prosijo za sodelo-
vanje vse krajane, ki so zaintere-
sirani za kulturno dejavnost, še
posebno tisle, ki so že nekdaj so-
delovali pri kulturnih dejavno-
stih našega kraja.

Dne 7. februarja so se sestali
člani naše KO ZRVS na svoji 5.
letni konferenci. Udeležba ni
bila zadovoljiva. Po otvoritvi
konference, pozdravu predstav-
nikov DPO in OO ZR-VS in po
izvolitvi organov konference je
izčrpno poročilo podal predsed-
nik KO ZRVS Tone Novak. Do-
taknil se je najprej mednarod-
nega položaja in naših gospodar-
skih težav ter nato obširncje
spregovoril o vlogi, ki jo ima
ZRVS v KS. Z vsemi starešina-
mi, ki se v bodoče brez opraviče-
nega vzroka ne bodo udeležili
obveznih predavanj, se bo pred-
sedstvo ZK ZRVS posamično
pogovorilo.

Po razpravi je konferenca
izvolila štiri komisije, ki bodo de-
lovale po akcijskem programu
ZRVS: za kadrovsko-organiza-
cijska vrašanja, za ZLO in DS, za
informativno propagandno de-
javnost in za strokovno izobra-
ževanje.
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